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Närvaro Närvarande Frånvarande 

Styrelse Thomas Gillerfors, ordförande 
Ina Jarnekrantz, sekreterare 
Åsa Torstensson 
Anna Lindberg 
Jürgen Bischhaus 
Kevin Malmros 
Anna Aronsson 

Tomas Wallin  
Peter Stenberg  
Helena Ganslandt 

Suppleanter 
 
Elin Silfver 
 

 

§1. Mötets öppnande 

Ordförande förklarar mötet öppnat 

§2. Val av mötesfunktionärer 

2.1. Sekreterare om ordinarie ej är närvarande 
Ordinarie Sekreterare Ina Jarnekrantz är närvarande. 

2.2. Protokolljusterare, 2 st att jämte ordförande justera protokollet 
Mötet väljer Anna Aronsson och Elin Silfver till justerare. 

§3. Godkännande av Agendan 
Standardagenda används enligt nedan punkter samt uppföljning av 
tidigare möte. 

§4. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll är det konstituerande protokollet samt 
årsmötet. Detta ska justeras och undertecknas samt läggas tillgängligt på 
Google drive och Laget.se. 

§5. Rapporter / Beslut 

5.1. Styrning och Administration 

5.1.1. Arbetsutskottet 
 
Föreningsträffar från Skånes IBF 
Fråga styrelsen vilka som vill delta i en föreningsträff. Två personer ska 
delta. Dessa får en biljett var till VM final.  

Det finns 4 träffar som föreningar kan gå. De arrangeras av RF-Sisu på 
deras kontor.  
7 oktober Helsingborg 
14 oktober Malmö 

Kommunens föreningsträff 17 oktober 
Fråga i styrelsen vem som vill gå på föreningsträff. Thomas anmäler sig 
och en till från styrelsen.  
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Helena har anmält sig att hon kan gå. 
Anna Lindberg är back-up om ingen annan vill gå.  
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5.1.2. Administration 

5.1.3. Marknadsföringskommittén 

Inget att tillägga 

5.2. Sporten 

5.2.1. Sportkommittén 

Träningstider 
Klart. Schema är satt. Fått lite mer tid på Skönadal. Bla en tid till ett nytt 
knattelag FP16-18 nybörjare. Leds av Wilma.  

Lag 
Genomgång av de olika lagens status på medlemmar, träningar och 
serier.  

5.2.2. Ledare 

Kent saknar registerutdrag. Jürgen ska prata med Kent så att han skickar den till kansliet.  

Föräldramöte/Lagföräldrar 
Anna har skickat ut info om punkter som ska genomföras av alla lag. Där 
ska skickas in namn på vilka som ska bli lagföräldrar.  

Anna Aronsson anmäler sig att vara kontaktperson mellan styrelse och alla lagföräldrar för 
att driva igenom olika uppdrag inom klubben. 

Lagkassor 
Thomas går ut med info till alla ledare om deras lagkassor.  
Lägger till påminnelse om föräldramöte och insamling anhöriguppgifter,  

Ungdomsledare 
Vi har fått in 4 intresseanmälningar från fyra 2011 killar. Vi har sedan 
innan Elton och Oscar Karlén.  
Otto önskar spela i P13. 
Tim, Edvin och Ludwig Karlén önskar också vara med. Vi fördelar dem på 
P16-17 och P16-18 Wilmas lag.  

Peter Stenberg tar på sig rollen att samordna våra ungdomsledare. De ska även bjudas in 
för en kort träff.  

Sixten Bischhaus blir mentor till dessa ungdomsledare. 

Domare 

Vi inväntar datum för att ha Matchledare utbildning på plats.  

5.2.3. Spelare 
Inget att tillägga 

5.2.4. Material 

Mycket material har kommit. Klubbkvällens material är hämtat av Åsa.  

Komplettering av sjukvårdsmaterial. Såsom bandage, kylpåsar, tejp, kylspray ska göras.  

Sjukvårdsväskor från Skönadal ska tas med till Tolvåker. Bara 1 väska ska vara kvar som är 
hallens väska.  
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5.2.5. Anläggningar, taggar 
Alla gröna taggar funkar på Skönadal och Tolvåker med kod. ”Hibf” 
P13 och P09 har fått 3 taggar var till Nyvång.  

Sarg och mål funkade bra på Nyvång.  

De sista sponsorskyltarna ska upp innan helgen.  

5.2.6. Speciella arrangemang och Cuper 
 
Halloweenfest lördag 2 november 
Cupen krävdes att sanktioneras av förbundet. Detta tog för lång tid så vi 
hinner inte göra klart. Beslut är då taget att avbryta detta för året. 
Vi satsar på 2025 istället. 

Jürgen kontaktar Peter Dahlberg.  

Superlördag & 35 års firande 16 november 

Planering inför en superlördag med firande av 35 år för Hibf klubb ska 
firas.  

Vi har flera lag om spelar matcher i både A och B hallen.  

5.3. Ekonomiska verksamheter 

5.3.1. Försäljningar 

5.3.2. Sponsorkommittén 

Förslag från kommittén att om ett lag hjälper till att dra in en sponsor så får laget en fast 
del av sponsringen. Ej beslutat hur stor andel.  
BESLUT att vi godkänner att detta ska gå ut.  

5.3.3. Kiosken 

Kioskkommitté är skapad med Emelie, Kattis och Jürgen.  
Jürgen har beställt till första hemmamatchen. Vi erbjuder P10 att stå i 
kiosken då de inte kunde stå på JJ cupen.  

Ina och Thomas sätter ihop säsongens kioskschema. 

§6. Rapporter från personligen delegerade uppdrag 

§7. Nya Ärenden att behandla och/eller delegera 

§8. Kommande möten 

Samtliga möten hålls 2a måndagen varje månad.  
Kommande möten är  

14 oktober 
11 november 
9 december 

 

§9. Mötets avslutande 

Ordföranden tackar för mötet och förklarar det för avslutat. 
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Justerare, Elin Silfver   Justerare, Anna Aronsson 

 
 
 
 

  

Sekreterare, Ina Jarnekrantz  Ordförande, Thomas Gillerfors 
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